
 

ACTA DEL CONSELL DE PAU I SOLIDARITAT 

Sessió: Ordinària  

Núm. 4 /2021 

Data: 16 de novembre 2021 

Lloc: Connexió Telemàtica via Zoom 

Hora: de 19:00h a 20:38h  

ASSISTENTS: 

Pilar Saporta- Comparte  

Inma Prieto- MSG 

M Carmen Sánchez- Mans Unides 

Cristina Quiroga- Etyops 

Julia Palomares – SCKasando 

Cristina Cama – Malaria 40 

Lourdes  Carreras - Tècnica de Pau i Solidaritat 

Jordi Maresma -  Regidor de Pau i Solidaritat 

Disculpen l'assistència: 

M Carmen Bercero Acción Alegra  

María Meijide- Malaika Solidaria 

Liliana Kenny- Promundo 

Glòria Grima- Solidaritat sense mons 

Matilde Mas- Grup de Dones  

Lluïsa Treviño -Ass. Castelldefels Sàhara 

 

 

 



ORDRE DEL DIA: 

1- Aprovació de l’acta anterior 
2- Valoració Dissabte Solidari 
3- Valoració Jornades  
4- Valoració Solidaritat al Carrer 
5- Proposta aportació FCCD 
6- Informacions diverses 
7- Precs i preguntes 

 
 

 
1- Aprovació de l’acta anterior  

Prèvia consulta, l’acta s’aprova sense esmenes.  

2- Valoració Dissabte Solidari 

Les entitats assistents i que van participar, fan una valoració molt positiva de 
l’organització. Es ressalta que el marc del Castell és maco i va ser una 
possibilitat de no deixar l’activitat. En alguns casos plantegen de fer-ho allà, 
però en general, es comenta que l’espai ideal per moltes raons, com per 
exemple l’espai per més tenderols, és la plaça i veurem si pel 2022 podem 
tornar-hi.  

Alguns detalls comentats: alguns comportaments incívics, les circumstàncies 
de concert post còvid van influir; l’equip de treball de conserges, mediadors, 
agents cívics i seguretat va ser excel·lent; alguns elements de logística 
complicats per ser recinte tancat; es perd la possibilitat de conscienciar perquè 
parlar era difícil. 

El regidor comenta també que el lloc natural és la plaça però que el castell ens 
va permetre no perdre la continuïtat de la festa solidària.  

Des del punt de vista tècnic valorant objectius habituals de sensibilització i 
recaptació de fons no és positiu en relació a la inversió que suposa, però va ser 
la manera de no deixar la trobada. 

 
3- Valoració Jornades:  

 
En general les valoracions són molt positives. Les activitats presencials del 
conte, el recital de poesia, el teatre familiar van tenint molt  bona rebuda i 
participació. L’hora del conte va formar part del Festival d’estels per la pau i en 
les dues ocasions que es va fer va ser una actuació de sensibilitat exquisida. 
El festival d’estels tot i les incerteses va ser un èxit de participació. Hi ha 
elements d’organització a millorar que ja hem valorat amb Comparte. 
L’exposició va tenir força visites i vam poder aprofitar per fer trobada del 
Consell. 
Menjars d’arreu del món ha anat molt bé, molta participació, recaptació de 3300 
euros i els premis del Gremi va animar l’edició. 



És positiu, anar recuperant presencialitat i esperem que l’any que ve, 
recuperem més espais de trobada. 
 

4- Valoració de Solidaritat al carrer 
 

 Va ser una bona solució per tornar al carrer, però en la segona tanda, hi ha 
hagut menys participació.  És molt important, donar-nos suport unes entitats a 
les altres, perquè encoratja rebre la visita dels altres. En tot cas, visibilitzar la 
tasca de les entitats, ha estat positiu. Queden tres dies: Kasando, Anepal i 
Malaria 40. Es comenta, que hi ha encara targetons per animar a participar. 
Algunes entitats diuen que en passaran a buscar. 
 

5- Aportació al FCCD: 
 

Es  comenten els projectes possiblement escollits per l’aportació, amb el criteri 
de  continuïtat, vinculats a entitats locals o a propostes de l’Ajuntament, com el 
laboratori de medicaments al Sàhara, per persones refugiades, com la 
campanya refugi: dels camps als municipis, per dones a Gàmbia. Farem arribar 
la proposta final. 
 

6-Informacions diverses: 

 
- SCKasando informa de formació per voluntari que faran el dia 27. 

S’enviarà el cartell per fer difusió. També, estan treballant el tema de la 
traçabilitat dels minerals que s’exploten al Congo. 

- Etyops comenta la greu situació que es viu a Etiòpia. Es parla de neteja 
ètnica i molta violència. Estan recavant  informació i ens aniran explicant. 

- Món sense guerres expliquen que faran una exposició aviat. 
- Mans Unides faran una parada el 12 de desembre pel seu compte de 

cara al Nadal. 
 

 
 

7- Precs i preguntes:  
No hi ha més preguntes i sense res més a tractar es tanca la sessió, a les 
20:38  h. 

 

 

Lourdes Carreras    Jordi Maresma i  Segarra                                                

Secretària                                                           President 

Tècnica de Pau i Solidaritat                     Regidor de Pau i Solidaritat 


		2022-02-08T11:12:37+0100
	Maria Lourdes Carreras Gallardo - DNI 33965374D (TCAT)


		2022-02-08T14:04:16+0100
	JORGE MARESMA SEGARRA - DNI 46694565B (TCAT)




